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Vragen van de leden Jager en
Haverkamp (beiden CDA) aan de
staatssecretaris van Justitie en de
minister van Buitenlandse Zaken over
het opnemen van Guantanamo Bay
gevangenen. (Ingezonden 29 mei
2009)

1
Bent u bekend met het bericht dat
België Guantanamo Bay gevangenen
wil opnemen?1

2
Hoe beoordeelt u dit bericht tegen het
licht van het eventueel opnemen door
Nederland van Belgische gevangenen
in Nederlandse gevangenissen, mede
gelet op het spoeddebat van
afgelopen week waarin dit is
gewisseld?

3
Bent u van mening dat Nederland
voorwaarden kan en moet stellen aan
het opnemen van Belgische
gevangenen in Nederlandse
gevangenissen? Zo nee, waarom
niet?

4
Moet het aanbod van België om
ex-gevangenen vanuit Guantanamo
Bay op te nemen gezien worden in
een Europese context of is er sprake
van een zelfstandig aanbod van
België? In het geval dat sprake is van
een Europese aanpak waar bestaat
deze uit en zijn er in dat geval
verplichtingen welke door Nederland
moeten worden aangegaan? In het

geval er geen sprake is van een
Europees verband, hoe beoordeelt u
genoemd aanbod van België?

1 ANP, 22 mei 2009.

Mededeling

Mededeling van minister Hirsch
Ballin (Justitie) (ontvangen 26 juni
2009)

Hierbij deel ik u mee dat de
schriftelijke vragen van de leden
Jager en Haverkamp over het
opnemen Guantanamo gevangenen
door België (29 mei 2009) niet binnen
de gebruikelijke termijn kunnen
worden beantwoord aangezien nog
niet alle benodigde informatie is
ontvangen.
Ik streef ernaar de vragen zo spoedig
mogelijk te beantwoorden.
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Vragen gesteld door de leden der Kamer, met de daarop door de
regering gegeven antwoorden
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